
Emlékeztető
A KHK 2024. december 09-án tartott üléséről

Napirend előtt:

● Szőllősy Blanka kérte a GTK HK tagjait, hogy kézfeltartással jelezzék, hogy
rendelkeznek- e aktív hallgatói jogviszonnyal a GTK-n.
Egységesen mindenki kézfeltartással nyilatkozott, hogy rendelkezik aktív hallgatói
jogviszonnyal a BME GTK-n.

Képviselő neve Mandátum Jelen Online Később
érkezett

Korábban
távozott

Kimentést
kért Hiányzott

Almássy Áron szavazati jog x

Atkári-Gyóni Márk tanácskozási jog x

Bátai Anna szavazati jog x

Csontos Zsófia Bianka szavazati jog x

Gubián Ádám szavazati jog x

Horváth Balázs szavazati jog x

Janó Hanna szavazati jog x

Kanyó Zakariás szavazati jog x

Kállai Domokos szavazati jog x

Langár Ákos István szavazati jog x

Ölveczki Máté szavazati jog x

Pinti Panka Rebeka szavazati jog x

Széll-Kovács Júlia szavazati jog x

Szőllősy Blanka szavazati jog x

Tóth Márton szavazati jog x

Varga Viktor szavazati jog x

Vincze Péter tanácskozási jog x



Napirendi pontok:

1. Szőllősy Blanka előterjesztette az ülés napirendi pontjait.
A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta.

(281./2024 KHK határozat)

2. Szőllősy Blanka előterjesztette a december 9-én megtartott ülés emlékeztetőjét.
A KHK az előterjesztést 13/0/0 arányban elfogadta.

(282./2024 KHK határozat)

3. Szőllősy Blanka beszámolt az elnöki ügyekről:
● Beszámolt a legutóbbi Dékáni Tanács történéseiről, ahol szó esett a

fenntartóváltásról, a tantervi egységekkel kapcsolatos változásokról, és a
Kari Tanácsról. Beszámolt az EHK és a kari Elnökök ülésének részleteiről.
Ismertette a következő héten esedékes képviselői tablófotózás részleteit.

4. Janó Hanna beszámolt az oktatási területet érintő ügyekről:
● Ismertette a Projektfeladatok és Szakdolgozatok leadásával kapcsolatos

hallgatói problémákat. Ismertette gondolatait egy rugalmasabb
kommunikációs rendszer kialakításával kapcsolatban.

5. Varga Viktor beszámolt a pályázati területet érintő ügyekről:
● Ismertette a Hangadó ösztöndíjjal kapcsolatos dokumentáció módosítására

vonatkozó teendőket. Beszámolt az ISZTK kerettel kapcsolatos
fejleményekről.

6. Kanyó Zakariás beszámolt a szociális területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a szociális ösztöndíjakkal kapcsolatos előzetes munkáiról és a

bírálói vizsga újragondolásának terveiről. Ismertette a referensi vizsgák
januári időpontjait.

7. Atkári-Gyóni Márk beszámolt a kollégiumi területet érintő ügyekről:
● Beszámolt a pozíciójával kapcsolatos teendőiről, továbbá a közelmúltban

történt kollégiumi eseményekről.

8. Almássy Áron beszámolt a külügyi területet érintő ügyekről:
● Tájékoztatta a Képviseletet, hogy jövő héten megy Szabó Georginával, Dr.

Nemeslaki Andráshoz (Nemzetközi rektorhelyettes) bemutatkozni és
egyeztetni a jövőbeli közös munkával kapcsolatban..

9. Gubián Ádám beszámolt a rendezvények területét érintő ügyekről:
● Beszámolt a Rendezvényszervező csoport kiválasztási folyamatának

részleteiről.



10. Horváth Balázs és Langár Ákos István beszámoltak az előző EHK ülés óta
történtekről:
● Beszámoltak az előző EHK ülésen történtekről, amelynek emlékeztetője

elérhető az ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024 honlapon.
● Beszámoltak az EHK és a kari elnökök ülésének részleteiről, továbbá a

december 5-ei hallgatói fórum kiértékeléséről. Ismertették a
fenntartóváltással kapcsolatos Rendkívüli Szenátus részleteit.

Bátai Anna megérkezett. (20:00)

11. Előterjesztések:
● Szőllősy Blanka előterjesztette javaslatát a 2024/25. tanév őszi félévére

vonatkozó kulcsfelvételi lista módosítására vonatkozóan.
A KHK a javaslatot 14/0/0 arányban elfogadta.

(283./2024 KHK határozat)

12. Egyebek:
● Almássy Áron beszámolt a Rátz Borbálával tartandó tudásátadásukról.

Ismertette a képviselet felé terveit a szponzorációs lehetőségekkel
kapcsolatban.

● Atkári-Gyóni Márk beszámolt a képviseleti iroda tisztán tartásával
kapcsolatos terveiről. Ismertette terveit a kollégiumban zajló tárolási
rendszer átszervezéséről.

● Bátai Anna beszámolt a képviselet tematikus levelezési címeinek
kezelésével kapcsolatban..

● Gubián Ádám ismertette a Rendezvény X Gazdaság nevű projekt
előrehaladásának részleteit.

● Janó Hanna ismertette a következő tudásátadás részleteit, amit az új
képviselőknek fog tartani.

● Kanyó Zakariás beszámolt a GTK Alumni est sikerességéről.
● Kállai Domokos kérelmezte az Educatio-s beosztási rendszer kibővítését.
● Langár Ákos István beszámolt a Külső Kollégiumi Bizottsággal

kapcsolatos határidőkről.
● Pinti Panka Rebeka beszámolt a 2025-ös GT Times lapokkalkapcsolatos

részletekről.
● Széll-Kovács Júlia ismertette az Educatio-val kapcsolatos fejleményeket.
● Szőllősy Blanka ismertetett a képviselettel egy VIK HK részről

kezdeményezett, új adományozási lehetőséget. Ismertette a karácsonyi
ünnepek alatt tartott ülések részleteit.

● Varga Viktor beszámolt a tanulmányi ösztöndíjjal kapcsolatos
fejleményekről. Ismertette a december 9-ei Kari Minőségbiztosítási ülés
történéseit.

Az ülés időtartama: 3 óra 15 perc (18:00-21:15)

http://ehk.bme.hu/szervezet/emlekeztetok/2024


A következő ülés ideje: 2024. december 16. 19:00 óra

Budapest, 2024. december 09.

Kállai Domokos Szőllősy Blanka
Emlékeztető vezető Elnök

Határozatok:

Határozati
szám Határozat szövege

Eredmény
Végrehajtásért

felelősIgen Nem Tartózk
odás

Érvényt
elen

281. A GTK HK elfogadta a 2024.
december 02-ai ülés emlékeztetőjét. 13 0 0 0 Szőllősy Blanka

282.
A GTK HK elfogadta a 2024.
december 09-ei ülés napirendi

pontjait.
13 0 0 0 Szőllősy Blanka

283.

A GTK HK elfogadta a 2024/25.
tanév őszi félévére vonatkozó
kulcsfelvételi lista módosítására

vonatkozó javaslatot.

14 0 0 0 Szőllősy Blanka

Mellékletek:

● 2024. december 02. KHK ülés emlékeztető
● Napirend_2024_12_09
● Rendezvényszervező csoport kiválasztó folyamat 2025
● Kulcsfelvételi lista - 2024/25/1


